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Abstract (en)
The box has a stratified partition formed by two foldable sheets (12, 13) made of thin cardboard integrated to one another. The sheets are folded to
form a partition having two panels (5, 6) joining together by forming folding edges (14, 15). The sheets are spaced from each other at the level of the
edges to form housings (16a, 16b). Stiffeners (30a, 30b) are inserted between the sheets in the housings.

Abstract (fr)
Un récipient comprend au moins une paroi stratifiée formée par au moins deux feuilles (12, 13) pliables solidaires l'une de l'autre, telles que des
feuilles de carton, les feuilles étant pliées pour former une paroi présentant au moins deux panneaux (5, 6) se rejoignant en formant un coin de
pliage (14, 15), les feuilles étant espacées l'une de l'autre au niveau du coin pour former un logement (16a, 16b), le récipient comprenant un
raidisseur (30a, 30b) inséré entre les feuilles dans le logement. <IMAGE>
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